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От Иван Иванов и Николай Желев - общински съветници от 

ПП „Средна европейска класа" 

ОТНОСНО: Общински незастроени терени на територията на ж.к. Възраждане 

Уважаеми господин Николов, 

Жилищен комплекс Възраждане е един от най-гьсто населените квартали в 
Бургас. Свободните и незастроени площи там стават все по-малко и по-малко и в тази 
връзка моля да ми отговорите писмено на следните въпроси: 

1. Каква е бройката на незастроените общински терени на територията на ж.к 
Възраждане? Моля да бъдат посочени тяхните кадастралните 
индентификатори. 

2. Какъв е техният статут към този момент и какво е тяхното предназначение? 

• Желаем да ни бъде даден подробен писмен отговор! 

Гр. Бургас Общински съветник:  
13.02.2025 г. Иван Иванов 

Николай Желев 


